
сумський двгlкдвний унIвЕрситЕт
кАФЕлд сtмвйноТ мвдицини з курсом дЕрмАтовЕнврологlI

ПРОТОКОЛ НАУКОВОГО CEMIHAPY ЛЬ5
28.01.2020

IIРИСУТНI: проф. Орловський В.Ф., проф.Атаман Ю.О., проф.!емiхова Н.В., доц.
Жаркова А.В., доц. Мелеховець О.К., доц. Сумцов Г.О., доц. Винниченко Л.Б., доц.
Гортинська О.М., ас. Руденко Т.М., ас. Гордiна М.В., аспiранти: Коваленко С.Л.,
Радько А.С., Харченко Т.О., Срмоленко С.А.

СЛУХАЛИ: !оц. Гортинську О.М., тема виступу: "Атопiчний дерматит. Сучаснi
методи лiкування"

Були заданi запитання:
Щоцент Жаркова А.В. "Наскiльки поширений атопi.tний дерматит в Сумськiй областi
та м. Суми?"
Ас. РУденко Т.М. "Чи потрiбно використовувати для лiкування пацiснтiв з атопiчним
дерматитом методики нетрадицiйноi медицини (грязелiкування, аутогемотерапiю,
лiкування лiкарськими травами тощо)?"
Асп. Радько А.С. "Вкажiть особливостi атопiчного дерматиту у осiб зi шкiдливими
умовами працi?"
На Bci запитання були наданi обrрунтованi вiдповiдi.

В обговореннi взяли участь доц. Сумцов Г.О., який вкiIзав на необхiднiсть
Врахування поширених уражень шкiри при визначеннi прогнозу у пацiентiв

до
вiд

затвердженого на КонференцiТ
24.01.2020) Стратегiчного плану

Орловський В.Ф.

Жаркова А.В.

ПОСТАНОВИЛИ: Проблема атопiчного дерматиту € акту.L,Iьною проблемою
СУчасноТ медицини та мiстить цiлу низку нерозв'язаних питань, на вирiшення яких
МожУТь бути направленi дисертацiйнi дослiдження здобувачiв за ОНП "Медицина".
Рекомендувати робочiй проектнiй групi модернiзувати ОНП "Медицина" вiдповiдно
до Стратегiчного плану розвитку СумЩУ на2020-202б роки.

похилого BiKy в практицi сiмейного лiкаря; асп. Харченко Т.О. вкiвала на ряд
невирiшених питань в дiагностицi та лiкуваннi цiсi патологii.

Аспiрант Коваленко С.Л. зупинився на необхiдностi модернiзацii ocBiTHbo-HayKoBoT
програми (ОНП) "Медицина" вiдповiдно
трудового колектиRу СумЩУ (протокол Nэ7

розвитку СумЩУ на2020-2026 роки.

Завiдувач кафедри
сiмейноi медицини
з курсом дерматовенерологiТ
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